
 

Concept verslag Algemene Ledenvergadering dd 3 april 2024 

Woensdag 3 april 2024 vond de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering van Wijkoverleg 
Vinkhuizen plaats. De vergadering werd goed bezocht. Er stonden belangrijke punten op de 
agenda, waaronder het verkiezen van nieuwe bestuursleden. Daarnaast presenteerde het WOV 
de onderwerpen die dit jaar belangrijk zijn. 

Na het bespreken van de notulen van de ALV van 2023, de presentatie van de jaarverslagen door 
de secretaris en de penningmeester en het verlenen van decharge aan het bestuur WOV door de 
leden op advies van de kascommissie volgde de bestuursverkiezing.  

Het nieuwe bestuur 

Het zag er even spannend uit, maar het is gelukt: het WOV heeft weer een voltallig bestuur. 
Tijdens het ALV stond het WOV stil bij het aftreden van Secretaris Paul Borggreve. Daarna 
presenteerden de nieuwe kandidaat bestuursleden zichzelf. De stemming was unaniem: Thecla 
Wolf wordt de nieuwe penningmeester en Wubbo de Vries wordt 2e secretaris. Voormalig 
penningmeester Harriët Wetering gaat verder als 1e secretaris. Janny Wassens is opnieuw 
verkozen tot voorzitter van het WOV. Hoewel Paul Borggreve gestopt is als secretaris, blijft hij bij 
het WOV betrokken als vertegenwoordiger vanuit de werkgroep verkeer, als lid van de flyergroep 
en van de werkgroep groen. 

Presentaties 

Na de pauze vertelde Bas Welvering over de Blije Bodem, waar hij hoofdtuinier is. De Blije 
Bodem is in 2022 in het Westpark ontstaan. Indertijd was het nog een braakliggend stuk land 
met slechte grond. Nu, bijna twee jaar verder, ziet de tuin er al heel anders uit. De Blije Bodem is 
een regeneratieve zelfoogst tuin die streeft naar gezonde groente voor iedereen en 
gemeenschapszin.  

Het WOV heeft vorig jaar in samenwerking met de Wende en ’t Vinkhuys een websitebouwer in 
de arm genomen, die een nieuwe versie van vinkhuizen.nl heeft ontwikkeld. De nieuwe website 
is bijna af. Marloes Eskes, wijk communicatiemedewerker van Vinkhuizen, kwam de website 
presenteren. De website is zo ontwikkeld dat het gemakkelijk in het gebruik is en zowel op 
computer als smartphone goed werkt. De nieuwe website zal binnenkort online gaan. 

Belangrijke onderwerpen voor 2024  



Na de presentaties stelden een aantal bezoekers vragen over de sloop aan de Boraxstraat en de 
stand van zaken van Warmtenet. Onderwerpen zoals de parkeeroverlast in de Zilverlaan zijn 
voorbijgekomen. Het WOV kan invloed uitoefenen door brieven te sturen en met de gemeente te 
praten. Het gevoel heerst dat de buurt niet genoeg wordt meegenomen door de gemeente of 
woningcoöperaties  in deze onderwerpen. Het bestuur van het  WOV herkent dit en wil zich het 
komende jaar extra bezighouden met de participatie van de wijk bij projecten vanuit de 
gemeente die invloed hebben op Vinkhuizen. Dit betreft naast de Boraxstraat en Warmtenet ook 
de ontwikkeling van de Suikerzijde, de Travertijnstraat, de Held III, bebouwing Friesestraatweg en 
Westelijke Ringweg. Een aantal leden wil graag meedenken over deze onderwerpen. Dat is heel 
fijn, want het WOV bestuur heeft mensen uit de wijk nodig, bijvoorbeeld in werkgroepen, om alle 
bewoners en onderwerpen die leven in de wijk goed te kunnen vertegenwoordigen.  

Het ALV sloot af met een gezellige borrel.  

 

 


